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Protokoll över årsmöte för Safva ridklubb 25 februari 2024 

1. Mötet öppnade 

Ingrid Hedström öppnade mötet 

2. Val av ordförande för mötet 

Till mötesordförande valdes Elin Johansson. 

3. Anmälan av styrelsens val av sekreterare 

Som sekreterare anmäldes Marie-Louise Opina Jansson och Elise Lyckelind. 

4. Fastställande av röstlängd 

71 personer var röstberättigade enligt bilaga 1. 

5. Val av protokolljusterare och rösträknare 

Som protokolljusterare och rösträknare valdes Älva Tempelman och Malva Lewerin. 

6. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

7. Fastställande av om mötet blivit i laga ordning utlyst 

En medlem yrkade pa att mötet ej kunde fortgå eftersom styrelsen stridit mot §16, da 

styrelsen varken utsett en valberedning eller kommit med förslag på en ny styrelse inför 

kommande verksamhetsår. En annan medlem yrkade att mötet blivit stadgeenligt utlyst 

på sociala medier, via mejl och på hemsidan och menar därmed att mötet kunde fortgå. 

Årsmötet beslutade efter acklamation att mötet blivit i laga ordning utlyst. 

8. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelserna avseende 2023 

Styrelsen samt USS gav en redogörelse av verksamhets- och förvaltningsberättelserna. 

De aktiviteter som genomförts har varit uppskattade av deltagarna. Årsmötet beslutade 

att lägga verksamhets- och förvaltningsberättelserna avseende 2023 till handlingarna. 

9. Revisionernas berättelse avseende 2023 

Revisorn Johan Lewerin läste upp revisionsberättelsen. Årsmötet beslutade att lägga 

revisionsrapporten avseende 2023 till handlingarna. 

10. Fastställande av balans- och resultaträkningar avseende 2023 

Under föregående verksamhetsår hade klubben gått ca 42 000 kr i back. 

11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

En medlem yrkade för att styrelsen inte kunde ges ansvarsfrihet då hen ansåg att 

styrelsen inte korrekt hade följt sitt uppdrag. En annan medlem yrkade för att styrelsen 
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skulle ges ansvarsfrihet. Årsmötet beslutade efter rösträkning med utfallet 53 mot 11 att 

bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 

12. Frågan om nedläggning av klubben 

Ingrid Hedström redogjorde kring anledningarna till att styrelsen föreslagit att upplösa 

klubben. Styrelsens förslag var att klubben skulle upplösas med omedelbar verkan efter 

årsmötet. Ingen på årsmötet kom med ett ytterligare förslag och därmed beslutades att 

klubbens skulle upplösas. 

13. Beslut om ridsport främjande ändamål för föreningens tillgångar 

Styrelsens förslag var att klubbens inventarier ska säljas och att alla ekonomiska 

resurser ska skänkas till Upplands Ridsportförbund för att främja unga ryttares 

utveckling. Årsmötet beslutade att följa styrelsens förslag. 

14. Beslut om likvidationsgrupp samt senaste likvidationsdatum 

Till likvidationsgruppen föreslogs Claes Sjöberg-Silfverling, Jonas Wetterholm, Ingrid 

Hedström och Magnus Krantz. 30 juni sattes som senaste likvidations datum. Årsmötet 

beslutade i enlighet med förslaget. 

15. Mötet avslutades 

Ordförande förklarade att mötet avslutats. 
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